



ESALQ
Luiz de Queiroz College of Agriculture
University of São Paulo



Prof. XU Gang
Associate Professor
China Agricultural University
China

October 23th, 2024

Dear Prof. XU Gang,

On behalf of the Department of Animal Sciences of the Luiz de Queiroz College of Agriculture (Esalq) from the University of São Paulo (USP), I am pleased to invite you to visit Brazil from December 12th through December 21th, 2024.

During your staying in Brazil, we have scheduled the main following activities:

1. In Piracicaba, state of São Paulo, will explore research collaboration with Esalq/USP professors, in the field of animal and silage science according to your academic background and research interests;
2. In São Paulo and Mato Grosso States will visit dairy and beef cattle farms systems, with a special focus on silage management.

I will be responsible for organizing the details and schedule the visitations and referred meetings

We believe your visit will create more cooperative achievements and further strengthen to our cooperation.

Sincerely yours,

Prof. Luiz Gustavo Nussio
Full Professor
Head of Lab of Forage Quality and Conservation
USP/Esalq

徐港教授

副教授

中国农业大学

中国

2024 年 10 月 23 日

尊敬的徐港教授，

我谨代表圣保罗大学路易斯·德·凯罗斯农业学院（Esalq）动物科学系，邀请您于 2024 年 12 月 12 日至 12 月 21 日访问巴西。

在您逗留巴西期间，我们安排了以下主要活动：

1. 在圣保罗州皮拉西卡巴，将根据您的学术背景和研究兴趣，与 Esalq/USP 教授探讨在动物和青贮饲料科学领域的研究合作；
2. 在圣保罗和马托格罗索州，将参观奶牛和肉牛养殖系统，特别关注青贮饲料管理。

我将负责组织细节并安排访问和相关会议

我们相信您的访问将创造更多合作成果并进一步加强我们的合作。

Luiz Gustavo Nussio 教授

正教授

USP/Esalq 牧草质量与保护实验室主任